
  

Rondvraag Commissie Ruimte 9 februari 2017 

 
Inleiding: 
Verleden jaar is er, op initiatief van de wijktuincommissie, bij de 
wijktuin in Snel en Polanen, een bloemenpluktuin ingezaaid. 
Dat inzaaien gebeurde met veel enthousiasme door twee klassen van 
twee basisscholen uit de wijk. 
Gepland was dat op 14 september  de schoolkinderen bloemen 
zouden gaan plukken, maar helaas werd het bloemenveld, door een 
misverstand,  op 12 september helemaal weggemaaid. 
De schoolkinderen waren erg teleurgesteld. 
Naar aanleiding van art. 40 vragen van LijstvanderDoes heeft het 
college bij vraag 5 geantwoord met de aannemer te  spreken om het 
met de wijktuin en de kinderen van de Regenboog en de 
Magrietschool weer goed te maken. 
De wijktuincommissie zoekt nu een nieuwe kans om met de 
schoolkinderen  een bloemenpluktuin in Snel en Polanen in te zaaien 
met de bedoeling  daarna ook echt bloemen te kunnen plukken. 
 
De fractie van LijstvanderDoes heeft hierover de volgende vragen: 
1- Is het college bereid hier medewerking aan te verlenen? 
2- Zo ja, is er voor het komende seizoen een veld beschikbaar   
     in S&P? 
3- Als er geen mogelijkheid is het bestaande veld opnieuw in    
     te zaaien, is er dan een andere mogelijkheid in S&P? 
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